
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов - заместник-кмет на Столична община 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

 

Във връзка с обсъждането на нова Наредба за прием на деца в общинските 

самостоятелни детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските 

училища на територията на Столична община бих искала да изкажа несъгласието си с 

отпадането на К5 Дете, което посещава самостоятелна детска ясла или частна детска 

ясла, регистрирана от СРЗИ на територията на Столична община най-малко 6 месеца 

преди записване. 

 

Детето ми е набор 2018 и не беше прието в държавна ясла или градина с яслени групи, 

въпреки че не сме пропускали възможност за участие в класиране от май 2019 досега. 

Със съпругата ми успяхме да запишем детето си в частна ясла, която досега даваше 

допълнителна точка по К5 като се надявахме това да увеличи шансовете за прием в 

държавна градина. Смятам, че ако все пак се вземе решение К5 да отпадне е редно да 

има гратисен период поне 2 години, за да може родителите да получат възможността да 

вземат информирано решение за подредбата на кандидатурите си и дали да запишат 

детето си в частна ясла. 

 

С уважение, 

 

Кирил Александров 
 


